

## Protokoll

Styrelsemöte den 21 mars 2018

Kl. 19.00, Nävestakyrkan

### Närvarande

Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Elin Tärnqvist (ET), Erik Neander (EN), Gustav Örnberg, (GÖ), Jörgen Örnberg (JÖ), Stig Olsson (SO) och Jonas Lundkvist (JL).

### 1. Inledning

Mötet inleddes med ett särskilt välkommen till EN och GÖ som är nya i styrelsen. Därefter bön.

### 2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

### 3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes utan tillägg.

### 4. Föregående protokoll

Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.

### 5. Jonas

JL hade inget att rapportera.

### 6. Diakon

Program för våren:

En av söndagarna under våren saknar talare. JL bad församlingsstyrelsen skriva tre namn var på en lapp på någon i församlingen som de skulle vilja fick frågan om att dela något. Utifrån detta kommer JL att tillfråga den av de föreslagna som fått flest önskemål.

Planering sommaren:

JL uppmanades att lämna in önskemål om sommarsemester.

EN lyfte frågan om att åka på lägret SMAJL på Hjälmgården. Lägret ligger nära scoutlägret som församlingens scouter är inbjudna till. JL skriver om dessa läger i veckomålet.

Samtal fördes om sommarens samlingar och styrelsen beslutade att RD.

Program för hösten: Ett förslag som kommit in är möjligheten att anordna en samling med Hanna Möllås utifrån hennes bok om kroppen. JL undersöker den möjligheten.

Svenska kyrkan har frågat om möjligheten att dela gudstjänst den 28/10 kl 18. Styrelsen gav JL i uppdrag att bekräfta att detta går bra.

RD lyfte frågan om gemenskapshelg. Förslaget som diskuterades var en övernattning från Fredag till lördag där programmet ligger på lördagen. JL tittar på helger i slutet av september och frågar Immanuelskyrkan om att hyra Stenbodagården.

## **7. Administration & fastighet**

Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 91 111 kr, och kostnader på 67 177 kr, vilket ger ett överskott på 23 934 kr. Utöver det har vi samlat in 13 140 kr inför bygget under året.

Ombyggnad cafédelen: JL återberättade hur Franciskus av Assisi år 1206 hörde Gud säga "Bygg upp min kyrka". Han renoverade ett kapell, men när han var klar kom orden tillbaks till honom. Bygg upp min kyrka. Han förstod då att det inte bara var den yttre platsen han skulle bygga upp, utan också Kyrkan i betydelse Guds folk. Samma kallelse gäller oss. Om vi vill bygga den yttre kyrkan så behöver vi också bygga den inre. Det inre har vi jobbat med i omstarten. Även den yttre kyrkan måste byggas. I våra Vägmärken säger vi att vi vill leva i gemenskap med Gud och människor. Vi vill att det genomsyrar allt, även våra lokaler. Vi gör det när våra lokaler andas det Vanliga och det Annorlunda, att det blir en plats där man känner sig hemma och där man känner att det finns något större. För att känna sig hemma behövs plats att vara. Det är inte bara lokalerna som gör det. Men även det. Samtal fördes om varför vi vill bygga om. ET lyfte glädjen i att göra något tillsammans. GÖ talade om att ha en plats att bjuda in människor till. Ann talade om vittnesbördet att gå i tro. JÖ om att bygga för den församling som vi hoppas ska leva efter oss. JL inleder församlingsmötet med en genomgång av detta.

Efter det redovisade RD det nya förslaget på ombyggnad som innebär att entrén flyttas ut.

Ekonomi runt ombyggnation av cafédelen: RD redovisade möjliga instanser för sökande av bidrag. Det verkar finnas möjlighet att söka pengar från Allmänna arvsfonden. RD följer upp detta. Samtalet rörde också att förmedla en vision runt ekonomin, vilket RD formulerar.

Förslag till församlingsmötet: Samtal fördes om innehåll i församlingsmötet och hur beslutsordningen där ser ut.

## **8. Övriga frågor**

JL lyfte frågan om den praktik Rasools erbjudits i församlingen och om huruvida vi behöver ta någon ny kontakt för detta. RD undersöker detta.

Ida Örnberg har mejlat RD angående förändringar i PersonUppgiftsLagen (PUL) från 20 maj. RD redovisade förändringar och att han har kontakt med Equmeniakyrkan för att få vägledning runt detta. Den nya lagen kräver att vi informerar om hur vi upprättar och hanterar register.

## **10. Nästa sammanträde**

Onsdagen den 25/4 kl 19.00

## **11. Avslutning**

Mötet avslutades.